
پیام تسلیت رهبر انقلاب در پی درگذشت 
حجت الاسلام حسین ابراهیمی

مجاهد  عالم  درگذشت  پیامی  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
حجت الاسلام آقای حاج شیخ حسین ابراهیمی را تسلیت گفتند.

متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:
بسم الله الرّحمن الرّحیم

درگذشت عالم مجاهد حجت الاسلام آقای حاج شیخ حسین 
ابراهیمی رحمةالله علیه را به خاندان گرامی و به همه ی ارادتمندان 
و  مغفرت  و  می کنم  عرض  تسلیت  ایشان  همکاران  و  دوستان  و 
رحمت و پاداش شایسته ی مجاهدت های آن مرحوم را از خداوند 

متعال مسألت می نماییم.
سیّدعلی خامنه ای-۲۳ دی ۱۴۰۳

سردار رادان: تردد غیرمجاز در مرزها به صفر رسید
و  بروز  امکانات  از  استفاده  انتظامی کل کشور گفت:   فرمانده 
پیشرفته باعث شده تردد غیرمجاز از مرزهای کشور به صفر برسد.

سردار سرتیپ پاسدار احمدرضا رادان در حاشیه سفر به استان 
ایلام در جمع خبرنگاران اظهار داشت:  استفاده از امکانات به روز و 
پیشرفته باعث شده تردد غیرمجاز از مرزهای کشور به صفر برسد.

اپتیکی،  تجهیزات  ایران  به  مرزبانی  تجهیز  به  اشاره  با  وی 
الکترواپتیکی و ...  افزودک مرزبانان با تمام تلاش در حال مراقبت 
و رصد مرزهای ایرانی اسلامی هستند و بحمدالله در هیچ کدام از 

مرزهایمان مشکلی ندریم.
اینکه پیگیری دیپلماسی  بیان  با  انتظامی کل کشور  فرمانده 
و  انتظامی  مجموعه  ویژه  اقدام  حاصل  عراق،  کشور  با  انتظامی 
مرزبانی است، تصریح کرد: عوامل فراجا در زمینه برگزاری کنگره 

اربعین از آمادگی کامل برخوردارند.
وی در بدو ورود به استان ایلام با حضور در مزار شهدای گمنام 
فرماندهی انتظامی ایلام به مقام شامخ شهدا با قرائت فاتحه و نثار 

گل ادای احترام کرد.
و  استان  انتظامی  مسئولان  و  فرماندهان  با  نشست  برگزاری 
دیدار با خانواده های معظم شهدای استان از جمله برنامه های سفر 

یک روزه سردار رادان به استان ایلام است.
فرمانده انتظامی کشور در این سفر از برخی طرح های فراجا در 

این استان بازدید خواهد کرد.
 سردار  رادان فرمانده کل انتظامی کشور دیروز در راس هیئتی 
وضعیت  آخرین  بررسی  منظور  به  فراجا  عالیرتبه  فرماندهان  از 

امنیتی منطقه به ویژه مرزهای این استان وارد ایلام شد .

 شهروند نخبه ایرانی که در ایتالیا 
بازداشت شده بود، آزاد شد

مذاکرات  و  اسلامی  خارجه جمهوری  امور  وزارت  پیگیری  با 
و  ایران  اسلامی  جمهوری  اطلاعات  وزارت  ذیربطِ  واحدهای  بین 
سرویس اطلاعات ایتالیا، مشکل پدید آمده برطرف شده و به آزادی 

و مراجعت وی انجامید.
عابدینی  محمد  آقای  کرد؛  اعلام  قضاییه  قوه  رسانه  مرکز 
تا ساعاتی  بود،  بازداشت شده  ایتالیا  ایرانی که  در  نخبه  شهروند 

دیگر به کشور باز می گردد.
بازداشت آقای عابدینی در پی سوءتفاهمی صورت گرفته بود 
با پیگیری  وزارت امور خارجه جمهوری اسلامی و مذاکرات   که  
و  ایران  اسلامی  جمهوری  اطلاعات  وزارت  ذیربطِ  واحدهای  بین 
سرویس اطلاعات ایتالیا، مشکل پدید آمده برطرف شده و به آزادی 

و مراجعت وی انجامید.
 شایان ذکر است که در روزهای گذشته،  رسانه های ایتالیا نیز 
به روابط مثبت و رو به گسترش  بین دستگاههای اطلاعاتی ایران 

و ایتالیا اشاره کرده بودند.

 CFT آغاز بررسی های لوایح پالرمو و 
در مجمع تشخیص مصلحت

بررسی  آغاز  از  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  سخنگوی 
کارشناسی لوایح پیوستن ایران به کنوانسیون مقابله با تأمین مالی 
تخصصی  کمیسیون های  در  پالرمو  کنوانسیون  و   )CFT( تروریسم 

دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام خبر داد.
مصلحت  تشخیص  مجمع  عمومی  روابط  اداره کل  گزارش  به 
نظام، سید محسن دهنوی سخنگوی مجمع اظهار داشت: در این 
مرحله، بندهای مختلف لوایح مذکور مورد بحث و بررسی های فنی، 
تخصصی و کارشناسی قرار می گیرد.دهنوی افزود: روز یکشنبه نیز 
جلسه مشترک کمیسیون های دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت 
اعلام  با مدیریت دکتر محمدباقر ذوالقدر دبیر مجمع جهت  نظام 

نظر کارشناسی به کمیسیون مشترک مجمع برگزار شد.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  دبیرخانه  کارشناسی  گزارش 
و  برای جمع بندی  نهایی شدن،  از  پالرمو پس  و   CFT لوایح  درباره 
اظهار نظر در اختیار کمیسیون مشترک مجمع تشخیص مصلحت 

که متشکل از اعضای منتخب مجمع است، قرار می گیرد.

 مقابله سامانه های موشکی 
»تندر« و »مجید« با پهپاد های مهاجم

انبوه  با تهاجم  اقتدار پدافند هوایی ۱۴۰۳  ادامه رزمایش  در 
هواگرد ها و ریز پرنده های دشمن فرضی به اماکن فردو و خنداب، 
سامانه های موشکی تندر، مجید و دوش پرتاب نیروی پدافند هوایی 

ارتش با اهداف حمله ور درگیر شدند.
انواع پهپاد ها و ریز پرنده های نیروی نارنجی  انبوه  با تهاجم   
به مناطق فردو و خنداب و انجام عملیات کشف و شناسایی توسط 
شبکه دیده بانی الکترواپتیک و بصری و حساسه های فعال و غیر 
فعال در اختیار نیروی پدافند هوایی ارتش، سامانه های تندر، مجید 
با این اهداف درگیر و اهداف متخاصم را سرنگون  و دوش پرتاب 
موشکی  سامانه های  هماهنگ  عملکرد  گزارش؛  این  بنابر  کردند. 
تندر و مجید با استفاده از رادار بومی شهید جلیلوند باعث شد تا 
اهداف بدون سرنشین توسط این سامانه ها کشف و پس از رهگیری 

و شناسایی مورد اصابت قرار گیرند.
دوش  هوایی  پدافند  سامانه های  رزمایش  از  بخش  این  در 
پرتابی نیروی پدافند هوایی با بهره گیری از موشک های میثاق ۳ 
مجهز به دوربین های دید در شب اهداف بدون سرنشین مهاجم را 

سرنگون کردند.
استفاده از سامانه های توپخانه ای کنترل راداری »اسکایگارد« و 
سامانه توپخانه ای بومی »سراج« برای درگیری و انهدام هواگرد های 

دشمن فرضی نیز در این بخش از رزمایش با موفقیت اجراء شد.

 ممانعت از ورود تروریست ها به ایران 
از هنگ مرزی سردشت

فرمانده مرزبانی فراجا از ممانعت از ورود تروریست ها به ایران 
از هنگ مرزی سردشت خبر داد و گفت: مقادیر زیادی مواد منفجره 
از تروریست ها کشف شد.  سردار  احمدعلی گودرزی   اظهار داشت: 
مرزبانان هنگ مرزی سردشت برابر اخبار واصله مبنی بر تحرکات 
گروهک های تروریستی تیم های اطلاعاتی و  عملیاتی را  بلافاصله 
به محل مورد نظر اعزام کردند و با مشاهده چند نفر متجاوز مرزی 
که قصد ورود به کشور را داشتند درگیر  شدند.وی افزود: در نهایت 
با  مقابله  توان  تروریست ها  مرزبانان  آتش  بالای  به حجم  توجه  با 
مرزبانان را نداشتند و با رها کردن کوله های خود و با استفاده از 

موقعیت جغرافیایی و تاریکی هوا از محل متواری شدند.
در  مرزبانان  کرد:  تصریح  رابطه  این  در  گودرزی  سردار 
بازرسی دقیق از محل موفق شدند تعداد ۱۰ کوله حاوی ۱5 بسته 
چاشنی  عدد  هزار   5 کیلوگرم،   77 تقریبی  به وزن  منفجره  مواد 
الکترونیکی و ۱۳ ورق الگوی تهیه جلیقه انتحاری به همراه پارچه 

مربوطه را کشف و ضبط کنند.

کرد  مقرر  ملی  توسعه  صندوق  امنای  هیئت 
ایفای نقش در حوزه کمک  پیشنهاد، این صندوق برای 
به رفع ناترازی های انرژی و توسعه کشور، در کارگروهی 
اساس  بر  آن  اجرایی  راهکار های  و  شود  مطرح  ویژه ای 
قوانین و مقررات موجود تدوین و جهت تصویب به جلسه 

بعدی هیئت امنا ارائه گردد.
جمهوری  ریاست  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
ملی  توسعه  صندوق  امنای  هیئت  نشست  نخستین 
ریاست  به  یکشنبه  ظهر  از  پیش  چهاردهم  دولت  در 
دکتر مسعود پزشکیان برگزار و علاوه بر ارائه و بررسی 
گزارش عملکرد صندوق و تصویب بودجه سال ۱۴۰۴، 
این  نقش  ایفای  برای  شده  ارائه  پیشنهاد  شد  مقرر 
و  انرژی  ناترازی های  رفع  به  کمک  حوزه  در  صندوق 
توسعه کشور، در کارگروهی ویژه مطرح و بررسی شده 
مقررات  و  قوانین  اساس  بر  آن  اجرایی  راهکار های  و 
بعدی هیئت  به جلسه  تصویب  و جهت  تدوین  موجود 

امنا ارائه شود.
اعلام  ملی  توسعه  صندوق  پیشنهاد  این  اساس  بر 
از  شده  طراحی  شیوه خاص  اساس  بر  تا  کرده  آمادگی 
اقدامات  مالی  تأمین  در  این صندوق،  کارشناسان  سوی 
و پروژه های مورد نیاز برای رفع ناترازی انرژی، در کنار 

بخش خصوصی مشارکت کند.

اساسنامه  در  موجود  محدودیت های  به  توجه  با 
صندوق توسعه ملی برای مداخله مالی مستقیم این نهاد 
اقتصادی کشور، در جلسه مقرر شد پیشنهاد  در عرصه 
اعضای  همه  حضور  با  ویژه  کارگروهی  در  شده،  مطرح 
اجرایی  راهکار های  و  قوای سه گانه مطرح  از  امنا  هیئت 
ارائه  و  تهیه  نباشد،  موجود  مقررات  و  قوانین  ناقض  که 
شود. همچنین با توجه به محدودیت زمانی تأکید شد که 

راهکار های اجرایی مذکور نهایتا تا ۲ هفته آینده تهیه و 
در جلسه بعدی هیئت امنای صندوق بررسی و تصویب 

شود.
ارائه  با اشاره به آمار های  پزشکیان در این جلسه 
تومانی  میلیارد  هزار   ۱75 حداقل  زیان  بر  مبنی  شده 
نام  به  که  سالی  ابتدایی  ماهه   ۹ در  خصوصی  بخش 
از  شده  نامگذاری  مردم«  مشارکت  با  تولید  »جهش 

آغاز  همان  از  داشت:  اظهار  انرژی،  ناترازی های  محل 
رسمی فعالیت دولت چهاردهم به طور جدی به دنبال 
رفع ناترازی های انرژی هستیم، اما تا امروز از هر راهی 
مواجه  دیگر  مشکل  یک  با  کنیم،  اقدام  خواستیم  که 

شده ایم.
رئیس جمهور افزود: بنده به عنوان رئیس دولت باید 
در برابر مردم و بخش خصوصی نسبت به این مشکلات 
نیروگاه های  اینکه احداث  به  با توجه  لذا  باشم،  پاسخگو 
خورشیدی سریع ترین، موثرترین و به نوعی به صرفه ترین 
راهکار موجود در این زمینه است، تأکید دارم که نباید 
اجازه دهیم وقت ما بیش از این تلف شود و باید هر چه 
و  تصویب  زمینه  این  در  را  اجرایی  راهکار های  سریع تر 

عملیاتی کنیم.
پزشکیان تصریح کرد: اینکه ما منابعی داشته باشیم، 
اما به دلیل عدم پیش بینی راهکار های اجرایی نتوانیم از 
آن برای حل مشکلات حاد کشور استفاده کنیم، منطقی 
تا  کرد  خواهم  را  خود  تلاش  همه  اولا  بنده  لذا  نیست؛ 
هر چه سریع تر بتوانیم در این زمینه راهکاری اجرایی و 
منطبق بر قوانین و مصالح و منافع کشور طراحی کنیم و 
دوما تعهد می دهم که همه توان خود را برای پیشگیری از 
هر گونه اتلاف منابع یا وقوع تخلف و فساد در هزینه کرد 

منابع مصوب برای این منظور به کار بگیرم.

معاون اول رئیس جمهور در نشست مشترک معاونین اول سران قوا که 
گفت:  شد،  برگزار  اسلامی  انقلاب  پیروزی  سالگرد  مراسم  برنامه ریزی  برای 
مردم، صاحبان اصلی انقلاب هستند و باید به شدت از دولتی شدن این مراسم 

پرهیز شود.
در جلسه ای که صبح یکشنبه در دفتر معاون اول رئیس جمهور با حضور 
حجت الاسلام خلیلی، معاون اول قوه قضاییه و حاجی بابایی، نائب رئیس اول 
مجلس دوازدهم برگزار شد، عارف گفت: برگزاری این نشست، پیام معناداری در 
بطن خود دارد و آن هم این است که برگزاری باشکوه ایام الله دهه فجر به حدی 
برای ما اهمیت دارد که معاونان اول سران سه قوه برای برگزاری بهتر آن جلسه ای 
در این سطح برگزار کرده اند و نائب رئیس اول مجلس شورای اسلامی، مدیریت 

ستاد برگزاری این حماسه بزرگ انقلاب اسلامی را برعهده دارد.
وی در ادامه افزود: در این جلسه در کنار هم جمع شده ایم تا ببینیم برای 
ایجاد امکان مشارکت بهتر مردم چه می توان کرد اما باید به شدت از »دولتی 
شدن« این اجتماع بزرگ مردمی دوری کنیم و بزرگداشت این ایام مانند همه 
سال های گذشته باید تنها با حضور خود مردم و بصورت خودجوش صورت 
گیرد تا دشمن بیشتر از گذشته بفهمد که مردم ما و میزان علاقه شان به نظام 

جمهوری اسلامی را به درستی نشناخته است.
اول  معاونان  از حضور  تشکر  با  این جلسه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
سران قوا گفت: باید برای مردم تبیین کنیم که امروز، نظام اسلامی در اوج 
قدرت است و اکنون شرایط ما با گذشته قابل مقایسه نیست، در ابتدای جنگ 
ما با برنو به جنگ دشمن می رفتیم، اما امروز در بهترین شرایط هستیم و این 

تنها به لطف حضور مردم است.
عارف با اشاره به اهمیت حضور مردم در مراسم بزرگداشت این ایام الله 
گفت: باید ببینیم امام علی )ع( موضعش نسبت به حضور مردم چیست و ما 

نیز به همان نسبت مردم را به مشارکت دعوت کنیم، این واقعیتی است که 
در انتخابات گذشته 5۰ درصد مردم آگاهانه پای صندوق های رای نیامدند، 
این در حالی است که مردم ما اعتقاد و دلبستگی زیادی با ائمه، اسلام و نظام 
اسلامی دارند و هنر ما و راهبرد ما باید این باشد که افراد بیشتری از جامعه را 

جذب کنیم و این ایام فرصت مناسبی برای جذب بیشتر مردم است.
عارف افزود: خط قرمز نظام ما، دوری از مردم است و جذب بیشتر مردم، 
کاری شدنی است و برگزاری این نشست، پیام روشنی برای اتحاد و وفاق است.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه گفت: ما شعار وفاق را قبول داریم و 
این شعار، شعار نظام ماست و همه باید بدانند که سه قوه با هم هستند و وفاق 

رمز پیروزی انقلاب اسلامی ماست.
وی در ادامه افزود: امور اجرایی برگزاری مراسم بر عهده ستادی است که 
تحت نظر نائب رئیس اول مجلس فعالیت می کند و ما با هماهنگی با ستاد 
فعالیت خواهیم کرد و هرگز کسی در دولت نباید مستقل از ستاد فعالیت کند.

نائب رئیس مجلس دوازدهم: رئیس مردم نیستیم
گفت:  نیز  دوازدهم،  مجلس  رئیس  نائب  بابایی،  حاجی  جلسه  این  در 
اقتصادی  مشکلات  برجسته سازی  و  بزرگنمایی  با  که  می کند  تصور  دشمن 
و مسائل منطقه، می تواند در جامعه ما ترس و هراس ایجاد کرده و مردم را 
ناامید کند، اما مردم ایران، امسال با حضور یکپارچه در راهپیمایی ۲۲ بهمن، 
حماسه ای بزرگ را خلق خواهند کرد و ما امروز به نمایندگی از قوای سه گانه 
در کنار هم جمع شده ایم تا خیال خام دشمن را باطل کرده و امکان مشارکت 

گسترده مردم را فراهم کنیم.
حاجی بابایی افزود: البته نکته بسیار مهمی که باید به آن توجه داشته 
باشیم این است که ما رئیس مردم نیستیم که به مردم بگوییم به راهپیمایی 
بیایند بلکه ما تنها تلاش می کنیم شرایطی را فراهم کنیم که مردم راحت تر 

در این اجتماع بزرگ که انقلابی و مردمی است شرکت کنند و این حضور، 
پیام امیدوار کننده ای به تمامی مردم جامعه خواهد داد.

در این نشست، معاون اول قوه قضاییه نیز با بیان آنکه باید با روش های 
جدید و به روز، امکان مشارکت بیشتر مردم را در این راهپیمایی بزرگ فراهم 
کنیم گفت: باید مزاج مردم را مورد نظر قرار دهیم و سخنی نگوییم که از آن، 

اختلاف و تلخی حاصل شود.
اول رئیس  معاون  اجتماعی  معاون  هاشمی،  ضیاء  جلسه  این  در 
جمهور، نیز با بیان آنکه مردم ما علاوه بر تعلقات مذهبی و انقلابی، نسبت 
مهمترین  که  را  ملی  وفاق  پیام  باید  گفت:  دارند،  ملی  عرق  بهمن   ۲۲ به 
شعار رئیس جمهور است در چنین ایامی به مردم و خصوصاً نخبگان جامعه 
منتقل کنیم، باید فضایی را فراهم کنیم که جامعه احساس کند وفاق ملی 

برای ما بسیار مهم است.

رئیس کمیته امور اسرای فلسطینی و یک مقام بلندپایه صهیونیست در 
اظهاراتی به جزئیات جدیدی از توافق پیشنهادی آتش بس در نوار غزه و تبادل 

اسرا اشاره کردند.
اعلام کرد: مرحله  اسرای فلسطینی  امور  »قدوره فارس« رئیس کمیته 
آزادی ۴۸  ازای  نوار غزه، در  اسرائیلی در  اسیر  آزادی ۲5  توافق شامل  اول 
اسیر آزاد شده در توافق »شالیط« و بازگشت آنها به خانه های خود و همچنین 
و  زنان  کودکان،  شامل  دیگر  اسیر  هزار  و  ابد  حبس  به  محکوم  اسیر   ۲۰۰

بیماران می شود.
طبق گزارش خبرگزاری سما، وی گفت: برآوردها حاکی از آن است که 
بیش از سه هزار اسیر فلسطینی در مرحله اول توافق پس از اضافه شدن ۹ 

اسیر اسرائیلی دیگر به لیست مذکور آزاد خواهند شد.
اسرای  جز  به  مذکور  گروه های  تمامی  کرد:  خاطرنشان  فارس  قدوره 
محکوم به حبس ابد که به احتمال زیاد به سه کشور قطر، مصر و ترکیه تبعید 
خواهند  باز  باختری  کرانه  و  غزه  قدس،  در  خود  خانه های  به  شد،  خواهند 

گشت.
تهدیدات  از  اجتناب  برای  است  ممکن  گزینه  این  کرد:  تاکید  وی   

اشغالگران مبنی بر ترور اسرای آزاد شده ضروری و عاقلانه باشد.
این مقام همچنین اعلام کرد: اشغالگران اسرائیلی اصرار داشتند که تعداد 
اسرای اسرائیلی را که در مرحله اول آزاد می شوند در ازای بهای اضافی آزاد 

شوند؛ موضوعی که در حال حاضر در دست مذاکره است.
در همین راستا، روزنامه »یدیعوت آحارونوت« به نقل از یک مقام ارشد 
بحث  شامل  است  میز  روی  حاضر  حال  در  که  توافقی  نوشت:  صهیونیست 

درباره آزادی ۳۳ اسیر اسرائیلی توسط حماس است.
این مقام مسئول تاکید کرد: تا زمانی که وضعیت اسرای اسرائیلی اعم از 
زنده یا مرده تایید نشود، نمی توان تعداد اسرای فلسطینی را که در ازای آن 

آزاد می شوند، به طور دقیق مشخص کرد.

این اظهارات پس از آن بیان شد که طی هفته های اخیر میانجی ها به ویژه 
مصر و قطر با هماهنگی دولت آمریکا تلاش های خود را از طریق دیدارها و 
غزه  آتش بس  درباره  بحث  برای  صهیونیست  مقامات  و  حماس  با  تماس ها 

تشدید کردند.
گزارش  جمعه  شامگاه  صهیونیستی  رژیم  تلویزیون  راستا،  همین  در 
برای دستیابی  نیتش  را در خصوص  پیام مثبت جنبش حماس  کرد، قطر 
به پیشرفت در مذاکرات آتش بس در غزه به رژیم صهیونیستی ابلاغ کرده 

است.
تلویزیون رژیم اشغالگر گزارش داد این پیامی که قطر ابلاغ کرد درباره 
میان  اختلاف  مورد  نکات  دیگر  و  صهیونیستی  زنده  اسرای  اسامی  لیست 

حماس و رژیم صهیونیستی است.
براساس گزارش تلویزیون رژیم صهیونیستی، »بنیامین نتانیاهو« نخست 
وزیر رژیم صهیونیستی به محض دریافت این پیام مثبت از سوی حماس، با 

وزیر جنگ و تیم مذاکره کننده خود جلسه فوری تشکیل داد.
تلویزیون رژیم صهیونیستی به نقل از منابع خارجی گزارش کرد، رژیم 
با  آتش بس همزمان  دوم  مرحله  درباره  مذاکره  برای  و حماس  صهیونیستی 
اجرای مرحله اول به توافق اولیه دست یافته اند. به گفته این منابع، دو طرف 
امکان برقراری آتش بس دائم برای ایجاد تداوم بین مراحل توافق را بررسی 

کردند.

رئیس مرکز ملی اطلاعات مالی و دبیر شورای عالی پیشگیری و مقابله با 
جرایم پولشویی و تأمین مالی تروریسم در واکنش به برخی اظهارنظرها در 
رسانه ها و فضای مجازی کشور، بر ضرورت گفتمان سازی فنی و منطقی درباره 

گروه ویژه اقدام مالی FATF تاکید کرد.
به گزارش مرکز اطلاعات مالی، هادی خانی روز سه شنبه در این  خصوص 
گفت: »تحلیل گمانه زنی های رسانه ای اخیر درباره موضوع FATF، بیانگر این 
واقعیت است که در سطح خواص و عوام و در خصوص این مهم با ضعف در 

فرهنگ سازی و ادراک سازی صحیح روبه رو هستیم.«
 FATF این مقام مسئول در همین زمینه به تشریح ماموریت های اصلی
پرداخت و گفت: »دبیرخانه گروه ویژه اقدام مالی FATF در بعُد لجستیکی، 
سازمانی کوچک با حدود 5۰ نفر کارمند و مستقر در پاریس است، این نهاد 
دو مأموریت مهم را بر اساس توصیه ها و استانداردهای مصوب ۳۹ عضو اصلی 

خود دنبال می کند.
اینکه توصیه ها و  از  ایجاد اطمینان  بیان داشت: نخستین ماموریت،  وی 
استانداردهای FATF در قوانین و مقررات کشورهای مختلف گنجانده شده 

و در عمل لازم الاجرا شده اند و دوم، حصول اطمینان از اجرای موثر قوانین 
و مقررات مربوط باتکیه بر مستندات قانونی ارائه شده از سوی کشورها و نه 

اطلاعات مالی و نه تراکنش های پولی یا سایر اطلاعات حیاتی.«
FATF در چارچوب توصیه ها و روش شناسی  اینکه  بر  تاکید  با  خانی 
را  عضو  کشورهای  اقتصادی  اطلاعات  ندارد  اجازه  به هیچ وجه  خود  اجرایی 
قطع  طور  »به  افزود:  بیاورد،  فشار  دراین خصوص  آنها  به  یا  کند  جمع آوری 
هیچ کشوری نیز حاضر نخواهد شد اطلاعات حیاتی خود را در اختیار دیگران 
بگذارد و اگر این گونه بود کشورهایی چون آمریکا، چین، روسیه و … که در 
رقابت اقتصادی با یکدیگر هستند و از اعضای اصلی FATF نیز به  حساب 
می آیند یا سایر کشورهای پذیرنده استانداردهای این نهاد، حاضر به همکاری 
اقتصادی و  این کشورها اطلاعات  آیا  اینجاست که  با آن نمی شدند و سؤال 

حیاتی خود را به دبیرخانه FATF تحویل داده اند؟!«
به گفته این مقام مسئول، این نهاد صرفاً با بررسی مستندات فرآیندهای 
اجرایی و یا بازدیدهای میدانی، عملکرد حوزه های ذی ربط و ذی نفع مختلف را 
در ارتباط با مبارزه با پولشویی و تأمین مالی تروریسم ارزیابی می کند که آیا 

کشورها استانداردهای مربوط را به درستی اجرا کرده اند یا خیر.
رئیس مرکز ملی اطلاعات مالی همچنین با بیان اینکه در اجرای مأموریت 
اول FATF بیش از ۲۰۰ کشور در سطح جهان همراهی و مشارکت داشته اند، 
www.fatf- آدرس  در  که  منطقه ای  و  دوجانبه  ارزیابی های  »برابر  گفت: 
gafi.org قابل دسترسی است، اکثر کشورهای جهان در اجرای مأموریت دوم 
این  توصیه های  اجرای  فرآیند  در  موجود  چالش های  رفع  حال  در   FATF
گروه ویژه هستند و ساختارهای جدیدی برای مدیریت تهدیدات و فرصت های 

مرتبط ایجاد کرده اند.«
مالی  تأمین  و  پولشویی  جرایم  با  مقابله  و  پیشگیری  شورای عالی  دبیر 
تروریسم به حضور ایران در گروه های بین المللی مانند شانگهای و بریکس که 
اعضای آنها عضو اصلی FATF و یا متعهد به اجرای توصیه های آن هستند، 
اشاره کرد و افزود: »کاملًا طبیعی است که این کشورها در تعاملات اقتصادی 
با ایران، از چارچوب توصیه های FATF پیروی کنند؛ بنابراین، ضروری است 
که با تدبیر و در چارچوب منافع اقتصادی و امنیتی و پوشش اسناد بالادستی 

کشور از تبدیل شدنمان به یک استثنای جهانی جلوگیری کنیم.

بررسی نقش صندوق توسعه ملی در رفع ناترازی های انرژی

عارف: از دولتی شدن مراسم سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی پرهیز شود

جزئیات جدید از توافق پیشنهادی آتش بس در غزه

FATF نیاز به گفتمان سازی فنی و منطقی درباره گروه ویژه اقدام مالی
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قالیباف: مجلس 
خود را موظف به 
رعایت سیاست های 
کلی می داند

جانشین رئیس ستادکل نیرو های مسلح:

تسلیحاتی داریم 
که دشمنان 
نمی شناسند

رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
این که مجلس شورای اسلامی خود را موظف به 
رعایت سیاست های کلان در مصوبات می داند، 
گفت: برخی از نمایندگان به روش هیات عالی 

نظارت نقد دارند.
شورای  مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر 
مجلس  یکشنبه  روز  علنی  جلسه  در  اسلامی 
به  ایرادات شورای نگهبان  و در جریان بررسی 

مصوبات مجلس در لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ به 
تذکرات تعدادی از نمایندگان نسبت به ایرادات 
مصلحت  تشخیص  مجمع  نظارت  عالی  هیات 

نظام پاسخ داد.
وی بیان کرد: ما در مجلس شورای اسلامی 
نظر شرعی  از  که  می دانیم  موظف  را  خودمان 
آقا در  فرمایشات و مصوبات حضرت  قانونی،  و 
سیاست های کلان را رعایت کنیم و حتما و به 

طور قطع آن را دنبال کرده و انجام می دهیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: 
براین اساس نباید این برداشت به وجود آید که 
مجلس می خواهد نسبت به سیاست های کلان 

بی توجهی کند چون چنین چیزی وجود ندارد.
قالیباف بیان کرد: بحث نمایندگان نقدی 
باید  نظارت است که  به روش کار هیات عالی 
موضوع عدم انطباق و مغایرت ها با سیاست های 

کلی بر اساس یک شاخصه مشخصی انجام شود 
تا برداشت دیگری به وجود نیاید.

عالی  هیات  به  ما  البته  کرد:  اضافه  وی 
نظارت حق می دهیم چون در آغاز کار است و 
همچون شورای نگهبان تجربه ندارد به هرحال 
باید  دارد؛  ساله ای   ۴5 تجربه  نگهبان  شورای 
دقت وجود داشته تا هم کار دنبال شده و هم 

هماهنگی صورت گیرد.

نیرو های مسلح  جانشین رئیس ستادکل 
و  نکردیم  معرفی  که  داریم  تسلیحاتی  گفت: 
نمی دانند؛  آنها  درباره  چیزی  هم  دشمنان 
در  است  ممکن  را  تسلیحات  این  از  بعضی 

رزمایش ها آزمایش کنیم.
گفت  آشتیانی  محمدرضا  امیرسرتیپ 
دنبال  به  رزمایش ها  در  مسلح  »نیرو های  که 
و  هستند  منطقه  آرامش  و  ثبات  صلح،  پیام 
این ثبات باید به دست خود کشور های منطقه 

برقرار شود.«
نیرو های مسلح جمهوری اسلامی ایران از 
هفته پیش، یک رزمایش دو ماهه را موسوم به 

»رزمایش اقتدار« آغاز کرده اند. 
رزمایش اقتدار در مناطق مختلف کشور 
برخی  از  مسلح  نیروهای  و  می شود  برگزار 
محور  کرده اند؛  رونمایی  جدید  سلاح های 
برخی از این رزمایش ها سپاه پاسداران و برخی 

ارتش جمهوری اسلامی ایران است.
سپاه پاسداران جدیدترین پهپاد پرسه زن 
کرده؛  عملیاتی  »رعد«  نام  با  را  انتحاری اش 
سپاه  هوافضای  نیروی  هوایی  پدافند  فرمانده 
دفاع  سامانه  نزدیک،  آینده ای  »در  گفته  هم 
ایران  اسلامی  جمهوری  بومی  بالستیک  ضد 

آزمایش می شود.«

خبر های  انتشار  با  همزمان  و  تازگی  به 
مربوط به شروع رزمایش پدافند هوایی، ارتش 
رزمی  توان  افزایش  برای  برنامه هایش  از  هم 
گفته؛ معاون هماهنگ کننده ارتش از رونمایی 
و  شناور  »یک  رونمایی  از  نظامی  نیروی  این 
رزم خودش  در سازمان  پهپاد«  هزار  از  بیش 

خبر داده است.
اوایل  سیاری،  امیردریادار  گفته  به 
ارتش  رزمایش های  اصلی  مرحله  ماه  اسفند 
رزمایش ها،  از  مرحله  این  و  شد  خواهد  اجرا 
شده  نام گذاری  ذوالفقار«  بزرگ  »رزمایش 

است.

رئیس  جانشین  آشتیانی  سرتیپ  امیر 
ستادکل نیرو های مسلح گفته رزمایش ها برای 
حفظ آمادگی نیرو های مسلح ایران استمرار دارد. 
او گفت: دشمنان قطعا تحولات و شرایط 
ایران در منطقه و رزمایش ها را رصد می کنند و 
»جمهوری اسلامی ایران هم روندها، تحولات 

و موقعیت های آنها را زیر نظر دارد.«
مسلح  نیرو های  ستادکل  رئیس  جانشین 
گفت: ما نشان می دهیم آماده و پای کار هستیم و 
حضور و نظارت داریم؛ و با هرگونه زیاده خواهی، 
است  اشتباه که ممکن  برداشت های  و  انحراف 

دشمنان داشته باشند، برخورد می کنیم.


